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Starosta města Odry

Ing. Libor Helis

vážený pane starosto,

předkádáme Vám dle petičního Zákona Č.85/1990 Sb. petici občanů :

,,Nesouhlas se záměrem VZP ukončit poskytováni akutní

lůžkové péče v Městské nemocnici v Odrách."

Na 438 petičních arších je podepsáno 8 104 občanů

V Odrách 3.9.2024

petiční výbor: l Ĺ//



Petice podle zákona č. 85/1990 Sb. o právu petičním

Adresováno:
Město Odry, Masarykovo náměsti16/25, 742 35 Odry
vážený pan Ing. Libor Helis, starosta města

Vš?obecná zdravotní pojišťovna České republiky, Orlická 2020/4, 130 00 Praha 3
vážený pan Ing. Zdeněk Kabátek, ředitel VZP ČR

Nesouhlas se záměrem VZP ukončit poskytováni akutní lůžkové péče v Městské nemocnici v Odrách

My, obyvatelé města Oder a nejb|ižšiho okolí, jsme silně znepokojeni záměrem VZP transformovat akutní péči
standardníi intenzivni v Městské nemocnici v Odrách na péči následnou (LON).
Městská nemocnice v Odrách p.o. je spádovým zdravotnickým zařIzenim pro přibližně 30 000 obyvatel a její
role pro nejbližší region je tak nezastupitelná.
Obáváme se, že případné ukončení Činnosti interního odděleni oderské nemocnice značně sníží dostupnost
této základni zdravotní péče pro obyvatele města a jeho okolí. Nemocnice by po případném ukončeni Činnosti
interního oddě|enj ztratila akreditaci ke vzdělávání lékařů a značně by se omezila její funkce výukového
pracoviště místní střední zdravotní školy.
Nejedná se přitom jen o samotné lůžkové odděleni, ale i o navazující péči, která by se také nutně musela
omezit. Čekací doby na jakékoli vyšetřeni - už dnes tak dlouhé - by se dále prodloužily, velká část péče by se
stala obtížně dostupnou až nedostupnou, část zdravotních služeb by byla ukončena bez náhrady.

Zkušenosti z jiných regionů, kde k rušeni akutní péče došlo, jsou i pro nás dostatečným varováním.
Zásadně nesouhlasíme s ukončením poskytování akutní péče v Městské nemocnici v Odrách p.o.

Proto Vás, vážený pane starosto, žádáme jako statutárního zástupce zřizovatele nemocnice, abyste se proti
záměru VZP transformace akutních lůžek na lůžka následná postavil, a to s maximálním důrazem.

Současně Vás, pane řediteli VZP, žádáme o přehodnoceni Vašeho záměru a zachování činnosti interního
odděleniv oderské nemocnici.

Děkujeme za Váš aktivní přistup.

Za petiční výbor je oprávněn/a jednat:

Petiční výbor:


